
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

20. 5. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Zeman, Regner, Rebok, 

Malinka, Opálka (zástupce M. Vičara), Krejčí 

Omluveni: Vičar, Holub 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Ředitel informuje o jednání kolegia rektora s děkany a řediteli 14. 5. Mj. byla 

představena aplikace ISu ke zpracování přijímacího řízení. Byla rovněž diskutována 

metodika hodnocení 17+ zejména v kontextu potřeby do aktualizace DZ na rok 2020 

přidat i strategii rozvoje vědy a výzkumu na MU (termín je do října 2019). Ředitel 

poskytne kolegiu materiál o interních auditech. 

 M. Veselý informuje o své účasti na 20. ročníku semináře hodnocení kvality VVŠ 

pořádané Masarykovou univerzitou v Brně.  

 

2. Úkoly z minulých kolegií  

 Informace o přípravě rekonstrukce FI - O. Dostál informuje o podepsání investičního 

záměru přeložky optických kabelů v areálu Botanická dne 17. 5., financování není 

odpovědností ÚVT. Zakázka by se v tomto roce měla uskutečnit. Dnes se bude konat 

technická schůzka u paní kvestorky, které se účastní doc. Dostál. 

 Po obdržení nabídky na pronájem prostor v Gotexu bude zahájena příprava rozmístění 

jednotlivých divizí a technické požadavky na úpravu prostor (zařazení na program 

kolegia pravděpodobně 3. 6.). 

 

3. Zprávy od divizních  

 Tajemnice informuje o proběhlé poradě tajemníků 15. 5.: 

 V souvislosti se zaváděním metodiky hodnocení výzkumu 17+ by měla být v 

termínu do 28. 2. 2020 vyhotovena evaluační zpráva VaV za každé HS. 

 Vzhledem k plánované aktualizaci Dlouhodobého záměru MU bude potřeba 

dodat seznam investičních stavebních akcí nad 1 mil. Kč včetně zdůvodnění, 

dále souhrn strojního vybavení včetně zdrojů a účelu užití, a to do 30. 9. 2019 

na RMU. Termín odevzdání za jednotlivé divize na ÚVT je stanoven do 15. 9. 

 V letošních chystaných výzvách TA ČR budou nově uznatelnými náklady 

stipendia pro studenty. MU nedoporučuje tyto náklady do projektů zahrnovat 

z důvodu problematiky autorských práv k výsledkům vzniklým v projektu (se 



  

studenty je nutné uzavírat licenční smlouvy). Je doporučeno setrvat u běžné 

praxe pracovních smluv, DPČ a DPP. 

 

 Tajemnice žádá divizní o dodání podkladů pro navýšení osobního ohodnocení za 

jednotlivé divize do 24. 5. na personální oddělení a řediteli. Dále divizní zašlou řediteli 

svou představu mzdových limitů na divizi z 1111 rovněž do 24. 5.: jedná se o výhled 

na 06 – 12/2019 – počet FTE a hrubé mzdy bez funkčních příplatků plus dohody 

(včetně specifikace stavu v prosinci 2019). Během příštího týdne bude dojasněno a 

limity na divizích zafixovány do konce května. 

 K. Malinka informuje o revizi procesů Dohledového centra a žádá divizní o spolupráci 

při kontrole nastavení těchto procesů (doplnění chybějících postupů pro pracovníky 

Dohledového centra v případě jakékoliv kritické situace). 

 M. Bartošek informuje o konání semináře k “GDPR – rok poté” dne 21. 5. v Praze – za 

MU bude prezentováno 6 příspěvků. 

 M. Bartošek dále informuje o finalizaci přípravy Studie proveditelnosti projektu HR4MU 

II za aktivitu Open Access. 

 B. Regner informuje o spuštění nového webu LF minulý týden. Následovat bude PedF 

a koncem roku FSpS, postupně tak budou převedeny všechny weby s výjimkou webu 

FI. 

 J. Kohoutková informuje o plánované prezentaci M. Procházky k podpisovým 

certifikátům na výjezdním zasedání tajemníků 12. 6. Informace o stavu bude součástí 

jednání kolegia v pondělí 10. 6. 

 J. Kohoutková dále informuje o plnění rámcové smlouvy na rozvoj informačních 

systémů MŠMT. 

 T. Rebok informuje o nabídce na 2 možné systémy pro náhradu IS BAPS.  

 

4. Různé 

 Ředitel žádá kolegium o připomínky ke směrnici o cestovních náhradách do 21.5.  

 O. Dostál byl pověřen ředitelem k vedení procesu formálního nastavení cloudového 

prostředí pro citlivá data (identifikace nezbytných certifikací a postupů a jejich 

následná implementace). 

 M. Veselý informuje o současném nastavení překládání textů do angličtiny v Katalogu 

IT služeb. 

 

5. Informace z projektové podpory 

 TA ČR vyhlásil 1. veřejnou soutěž nového programu TREND. Tato veřejná soutěž se 

týká podprogramu 1 – technologičtí lídři, bližší informace naleznete zde.  

 Dále byla vyhlášena veřejná soutěž AZV (Program na podporu 

zdravotnického aplikovaného výzkumu na léta 2020 – 2026), bližší 

informace zde. 

 

https://tacr.cz/index.php/cz/novinky/1680-program-trend-vyhlaseni-1-vs-programu-na-podporu-prumysloveho-vyzkumu-a-experimentalniho-vyvoje-trend.html
http://www.mzcr.cz/Odbornik/obsah/verejna-soutez-2020-2023_4012_3.html


  

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


